
Beklager at vi ikke har vært i stand til å gi en skikkelig tilbakemelding fra kommunen om våre planer 
og ambisjoner framover.

Vi greier ikke å holde den framdriftsplanen på politiske avklaringer som dere ønsker av forskjellige 
grunner. Viktigst har vært valget med nykonstituering av utvalg m.v. som har vanskeliggjort en del 
av det normale politiske arbeidet.

Vår ambisjon er følgende:

Vi forventer å få et politisk vedtak på å bli med i nettverket for LIvskraftige kommuner.
Vi forventer å få et politisk vedtak på at vi skal utarbeide en klima- og energiplan. Saken vil bli 
diskutert i hovedutvalg for anlegg, drift og arealbruk i møte 11.12.2007 og saken forventes å bli 
formelt behandlet og besluttet i første møte etter nyttår, sannsynligvis 22.01.2008.
Styringsgruppe og prosjektgruppe for kommunens arbeid vil også bli avklart i møtet i januar. Den 
politiske deltakelsen vil sannsynligvis ta sitt utgangspunkt i hovedutvalget.

Forøvrig ligger det i saken at denne klima- og energiplanen vil være et grunnlag for 
kommuneplanrevisjonen som også vil bli gjennomført i 2008. Kan ellers nevne at vi har ambisjoner 
om å få til en ISO-klassifisering av kommunen innen miljø etter modell fra 5 nordtrønderkommuner. 
Vi har allerede etablert kontakt med Overhalla kommune om dette. Dette ser vi også i sammenheng 
med klima- og energiplanen.

Som hovedkontaktperson i kommunen oppnevnes miljøvernrådgiver Kristin Standahl.

Med hilsen

Bjørnar Groven
Leder arealbruk
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